
  

      Skolebestyrelsen   Sengeløse Skole   

  

  

  Referat af  
SKOLEBESTYRELSESMØDE   
Sengeløse Skole på biblioteket 
torsdag d. 26. september 2024  

Kl 18.00-20.00  
Der er mulighed for rundvisning på Øtoften inden mødet kl. 17.45-18.00  

  

  

  
Til stede: Søren, Kenneth, Rezan, Karin, Linda, Kasper, Tina, Mie, Annemette, Kenneth, Thomas, 

Sanne.   

Afbud: Elevrådsrepræsentanterne, Mads, Jan  

1/  

  

Godkendelse af dagsorden  

Godkendt  
  

3/               Til orientering, drøftelse og/eller evt. vedtagelse:  

  

3a/   Digital skolepolitik, herunder gruppearbejde   

Arbejdsgruppen arbejder fortsat på den digitale skolepolitik.   

Der er forskellige opmærksomhedspunkter i de forskellige afdelinger.  

• I indskolingen er der fokus på hvad ipad´s må bruges til i skoleog 

SFO-tid. Der er en drøftelse af hvorvidt Smartwatches er at 

sidestille med legetøj eller digital device.   

  



2/  

  

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Godkendt  
  

  

 

   

• Der er generelt stor opbakning i bestyrelsen og forældregruppen 

på skolen til, at mobiler skal fjernes for alle elever – også i 

pauser – herunder 12.-pausen i udskolingen. 

Nyt møde i arbejdsgruppen inden jul. Det forventes, at den digitale 

politik er færdig i indeværende år.   

  

  

 

3b/   Ansættelse af socialfaglig leder  

Der ansættes per 1.1 2025 en socialfaglig leder på almendelen. 

Vedkommende skal varetage elevsager, udviklingsprocesser, 

fraværsindsatser o.lign.   

Linda og Søren deltager som repræsentanter for skolebestyrelsen.   

  

  

  

3c/  Birgits afsked  

Skolebestyrelsen takker Birgit for hendes store indsats på Sengeløse 

Skole og SFO.   

  

  

3d/  Møde med kontaktrådsforældre til nov.  

PBL – v. skolens PBL guides   

Værdigrundlag  

Kort præsentation af digital skolepolitik  

Der afholdes SB møde fra 16.30 – 18.00 på skolens bibliotek  

Fælles møde med kontaktrådsforældre i Aula kl. 18.00 – 20.00. Der vil 

være aftensmad.   

  



3e/    

   

  

3f/  

  

   

  

  

3g/     

  

  

  

  

  
4/               Orientering fra:  

  

4a/  

  

Arbejdsgrupperne:  

 Digital skolepolitik   
  

4b/  Eleverne:  

  

  

4c/  Skolebestyrelsen: Medlemmer og suppleanter   

Der er lavet høringssvar vedr. modtageklasserne.   

Dialogmøde vedr. tilvalg af kommunens folkeskoler på Rådhuset. Der 

var gode drøftelser om rekruttering af elever, branding af folkeskolen 

og ideudveksling.   

  

SB opfordrer til en ekstra opmærksomhed på gratis ture samt 

fondssøgning på alle klassetrin.   

  

  

4d/  Personale: Pædagoger og lærere:   

  

      

  



4e/  Ledelsen:   

Der har været en personpåkørsel ved overgangen fra busstoppestedet 

til skolen. På baggrund af dette har ledelsen igen rettet henvendelse til 

driftschef Lars Koch. Vores ønske om en fodgængerovergang blev 

afvist.   

SB ønsker yderligere handling og retter henvendelse til Lars Koch.   

  

Implementering af værdigrundlag – der har været afholdt møde i 

arbejdsgruppen og der er lavet en implementeringsplan henover de 

kommende år.   

  

  

 Økonomi: Skolen kommer ud med et merforbrug, og der er derfor et 

økonomisk fokus.   

Der er ansat ny lærer til ledig stilling på 4. og 7. klassetrin.  

 

4f/  Personalesager – lukket punkt:  

  

  

  
5/  Eventuelt: Ipad – Teams v. Kasper  

Det er fortsat muligt for elever at have teams-chatgrupper og lave opkald. Dette burde være 

lukket i august. Tina følger op.   

                                                  

Mødet slut:   

  

Punkter til kommende møder:  

Trivsel på skolen  

  


